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Al Saló de Plens de l'Ajuntament de la 
vila  de Quart de Poblet, quan són les vint 
hores i trenta minuts (20.30 h) del dia 
vint-i-sis de març de dos mil dènou, es 
reuneixen, sota la presidència de la Sra. 
Alcaldessa,  Carmen Martínez Ramírez,  
les senyores i els senyors  regidors 
anotats al marge, assistits pel senyor 
secretari i amb la presència del senyor 
interventor, per  tal de celebrar sessió 
ordinària, en primera convocatòria, 
segons l'ordre del dia rebut. 

 
A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa 
obri la sessió i tot seguit es tracten els 
assumptes següents: 
   

 

1. ACTA ANTERIOR. 
 
S'aprova, per unanimitat, l'acta de la sessió anterior del Ple de l'Ajuntament del dia 26 
de febrer de 2019, i s'acorda que es transcriga al Llibre Oficial d'Actes. 
 
 
 



 

 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA. 

 
Els regidors i regidores queden assabentats de les resolucions de l'Alcaldia incloses  
entre els núm. 534, de data 18/02/19, al núm. 811/2019, de data 21/03/2019, de 
l'exercici de 2019, que s'han dictat des de l'última sessió ordinària i que han estat a la 
seua disposició. 
 
3. APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS PO1/2019, DEL 
PRESSUPOST GENERAL DE 2019. 
 
Vista la memòria d'Alcaldia que proposa la modificació del Pressupost General de 
2019, en virtut de necessitats que han sorgit durant l'exercici el compliment de les 
quals  considera inajornable. 
 
Havent confeccionat l'expedient de modificació de crèdits núm. 1 en el Pressupost 
General de 2019,  les modificacions que es proposen i que es consideren 
necessàries, són: 
 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS amb càrrec a BAIXES DE CRÈDITS. 
 
AUGMENTS 
 
a) CRÈDITS EXTRAORDINARIS 
 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   
1531/619.00 Accessibilitat camins de vianants 27.000,00 
171/610.00 Parc Riu Túria, zona pícnic 25.000,00 
171/619.00 Parc  Riu Túria, jocs infantils 39.500,00 
1721/623.01 Instal·lació electrolinera. Llocs 

recàrrega per a vehicles elèctrics 
39.500,00 

171/619.01 Instal·lació SUDS en zona pinada 34.500,00 
171/610.01 Condicionament zona pícnic Pinadeta 34.500,00 

   

 TOTAL 200.000,00 
 
 
DISMINUCIONS 
 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   
924/63300 Pressupostos Participatius 200.000,00 € 

   

 TOTAL 200.000,00 € 
 
 
IMPORT MODIFICACIÓ  Núm. P 01/19……………….. 200.000,00 € 

 
El senyor interventor, de conformitat amb el que estableix l'article 177 del text refós de 
la Llei reguladora de les hisendes locals, n'ha emés un informe. 
 



 

 
Amb el dictamen previ favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos 
Generals, el Ple de l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 11 PSOE, 4 PP i 
1 Ciudadanos; i l'abstenció de 3 Compromís i 2 Sí se Puede, acorda: 
 
U. Aprovar inicialment l'expedient número P01/19 de modificació pressupostària, per 
un import total de 200.000,00 euros, mitjançant la concessió de crèdits extraordinaris 
en l'estat de despeses del Pressupost General en vigor, finançat amb baixes de 
crèdits. 
 
DOS. Exposar al públic, amb un anunci previ en el BOP, per quinze dies, l'expedient, 
durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el 
Ple. Es considerarà definitivament aprovat si no se n'hi presenten. 
 
TRES. Trametre'n còpia a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat quan la 
modificació s'aprove definitivament. 
 
DEBAT 

 

Sr, Medina. 

 

Bien. Muy breve. Comentar que este ha sido el tercer año consecutivo qye hes puesto en 

marcha los presupuestos participativos. Estamos siendo un referente para otros 

municipios puestos que estamos llegado a uno, s índices de participación bastante 

importantes respecto a otros municipios que lo han puesto en marcha. 

 

Creo que somos el único municipio mayor de 20.000 habitantes que ha conseguido superar 

la participación del 5% de la ciudadanía que está empadronada en Quart, llegando a 

niveles del 5’34% y donde han elegido a través de la plataforma y a nivel presencial con 

stands que hemos puesto en diversos espacios del municipio, y han quedado de la 

siguiente forma los proyectos que ha elegido la ciudadanía para invertir estos 200.000 

euros destacando que en este año hemos incrementado en 50.000 euros más y esta añ hemos 

aumentado. Se ha dado prioridad por la ciudadanía a cuestiones que ya hemos estado 

trabajando como es la accesibilidad para todos, por ello ha quedado como primer  

proyecto la mejora y accesibilidad de caminos peatonales con hormigonado, que recoge 

tres cuestiones importantes que son mejorar el acceso a traves del puente de Mislata que 

hicimos una plataforma para arreglar la escalera, queremos mejorar el acceso peatonal 

desde donde acaba la plataforma hasta la acera que pasa por al lado del parque.  

 

En este también está incluido lo que es el acceso peatonal desde el nuevo parque Porta 

del Turia, que hemos realizado de alguna forma se puede acceder desde el centro de la 

población hasta allí, a lo que es el parque natural del Turia, pero hace falta mejorar 

el acceso peatonal desde el parque del Turia al centro de interpretación que tiene una 

actividad muy importante de educación medioambiental y que hacía falta mejorar el acceso 

para todos. Y en este proyecto se incluye también el acceso peatonal también desde el 

Colegio San Onofre hacia la acera que se incorpora  a la parada del metro de Salt de 

l’Aigua. 

 

Y así lo ha visto la ciudadanía y lo ha votado … los que más con respecto a otros,  y 

que como sabéis el Ayuntamiento viene desde el 2005 a través de los planes de 

accesibilidad, con el premio Reina Sofia y creo que de alguna forma esta toda la 

ciudadanía está muy sensible con todos estos temas que estamos llevando a cabo. 

 

Segundo proyecto que se ha valorado muy positivo por la ciudadanía es el mejorar el 

parque del rio Turia, renovando la parque de Pic.nic,  

 

así también el tercer proyecto, la renovación de los juegos infantiles de este mismo 

parque, y que requiere nievas inversiones y actualización de juegos. 

 

El cuarto, la creación e instalación de una electrolinera, punto recarga para vehículos 

eléctricos.  Sabéis que apostamos, de alguna forma también por bajar las emisiones de 

CO2 y por una movilidad sostenible y este proyecto así le ha dado la prioridad la 

ciudadanía. 

 

Seguimos trabajando por la instalación de sistemas urbanos de drenaje sostenible, como 

medidas de seguridad y de alguna forma, de dar soluciones a cuestiones cuando haya 

torrentes de agua, donde mermemos la escorrentía, el agua de lluvia, que no vaya a 

velocidad y queremos filtrarla al terreno de forma que sirva para recargar los 

acuíferos. 

 



 

Se plantea en la zona de la pinada, es decir, al 

lado de los juzgados y viviendas de Villalba Lugo porque ahí cuando llueve arrastra 

tierras ¡y ensucia y haciendo este sistema y como  lo hemos puestos en valor en otros 

sitios que a través de presupuestos participativos en la primera convocatoria en 2016 ha 

solucionado la escorrentía de barro que llegaba hasta la Constitución, y este sistema 

novedosa que hemos incluido ya también la parte urbana está dando soluciones muy 

interesantes, 

 

Y por último, el último proyecto, el nº 6, acondicionar la zona pic nic, los paelleros 

de la zona donde la ciudadanía y las asociaciones lo pueden utilizar para realizar 

eventos. 

 

Muchas gracias. 

 

Sr. Gavilán 

 

Simplemente para explicar la posición de voto. 

 

Nosotros sencillamente nos vamos a abstener por el hecho de que partimos de que se haga 

esta forma de presupuestos, pero por el otro lado sí que vemos que la cantidad ha 

crecido con respecto a otros años  pero consideramos que todavía no lo suficiente, y 

sobre todo el hecho de que votemos en  abstención es por el hecho de que el proceso 

participativo no lo consideramos del todo como debería ser. En su momento presentamos, 

cuando hablamos de memoria historica como veíamos nosotros como debería de ser un 

proceso participativo y el hecho simplemente de votar simplemente opciones cerradas no 

lo vemos los suficientemente participativo. Simplemente eso.  

 

Sr. Medina. 

 

Mira, se me había olvidado, pero también … hoy hace cuatro años que nos dieron el premio 

a la concejalía  de gobierno Abierto, la primera concejalía de Gobierno Abierto que se 

creó, la OIDPc nos dio el premio, que fuimos a Madrid a por él, entre quince países, era 

un proyecto mundial, treinta proyectos diferentes, y Quart fue destacado. 

 

Mirad, yo creo que en el tema de la participación lo que más llega al final es la propia 

formación de la ciudadanía y el compromiso y hacer que la gente vote y participe. 

 

Esta costando mucho que la gente además de votar cada cuatro años pues también puede 

participar durante todo el año, en comisiones, de seguimiento de obras, de los propios 

consejos participativos, y uno de ellos es de participación ciudadana, donde hay un 

grupo de trabajo que ha elaborado estos trabajos, donde además de diferentes consejos 

hacen llegar estos proyectos, a las delegaciones, a los concejales nos han llegado esas 

propuestas y son las que se realcen, ojalá nos encontremos y con esta apuesta que 

estamos desarrollando, más ganas de la ciudadanía, en aportar proyectos, en participar. 

 

Pero mira, por destacar es que somos el municipio que más conseguimos, no sólo 

participación a través de las asociaciones y consejos sino también que voten en nuestros 

presupuestos participativos. 

 

Yo creo que haciendo honor a esto me parece que una abstención me sabe a poco, por los 

esfuerzos reiterados que realizamos, lo más lógico es apostar por ello, reforzar esta 

línea y todas estas propuestas que venga por vuestra parte este grupo de gobierno lo va 

a recoger. Muchas. Gracias. 

 
 
4. DONAR COMPTE DE LA  LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST, EXERCICI 2018. 
 
El Ple queda assabentat del Decret de l'Alcaldia núm. 610/19, de data 27 de febrer de 
2019, que aprova la liquidació del Pressupost Municipal de l'exercici de 2018. 

 
URGÈNCIES 

 
Prèvia declaració de la urgència, aprovada per unanimitat, article 91.4 del ROF, es  
tracten les mocions següents: 
 
PROPOSTA DE L'ALCALDIA 
 
L'alcaldessa, Carmen Martínez Ramírez, vist l'escrit de la Federació de Societats 

Musicals de la Comunitat Valenciana que sol·licita el recolzament i l'adhesió del Ple de 



 

l'Ajuntament a la candidatura de la FSMCV als 

Premis Princesa d'Astúries en la categoria de les Arts. 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
La FSMCV representa les societats musicals de la Comunitat Valenciana, una de les 
pràctiques culturals amb més recorregut i importància en el territori valencià. El 
sistema valencià de societats musicals està sustentat per més de 550 entitats 
voluntàries que, sense ànim de lucre, mantenen més de 600 centres educatius de 
música, compten amb 200.000 persones associades, 40.000 músics i 60.000 alumnes, 
que fan de la música instrumental un dels principals vertebradors culturals del territori.  
 
Es tracta d'entitats sense ànim de lucre que tenen com a finalitat la difusió i posada en 
valor de la música de banda. Les societats musicals, presents en el 95% dels 
municipis d'Alacant, Castelló i València de més de 500 habitants, conformen un 
projecte social i educatiu únic en el món i són el principal agent cultural de la 
Comunitat Valenciana segons els diversos estudis de la Universitat de València; i 
tenen com a objecte la unió entre les associacions que la integren per a promoure, 
difondre i protegir l'ensenyament i la pràctica de la música. 
 
L'acció pedagògica de les societats musicals ha creat en les seues estructures escoles 
de música on s'imparteixen diverses especialitats musicals que són la base fonamental  
 
per al desenvolupament dels diferents grups artístics de les societats musicals de la 
Comunitat Valenciana. Les quals es nodreixen dels músics formats a les nostres 
escoles, i que han suposat des d'una perspectiva social, la possibilitat que en molts 
municipis s'accedira a una formació cultural i musical de qualitat. 
 
Des de fa 50 anys, la FSMCV aglutina  aquests agents culturals valencians i vetla per 
la millora i continuïtat de la pràctica musical amateur. Per a això, els seus esforços 
s'han centrat en l'estudi, la innovació i la posada en valor del sistema valencià de 
societats musicals, aconseguint que en l'actualitat trobem més agrupacions musicals 
que mai a la Comunitat Valenciana. 
 
Entre les diferents tasques dutes a terme per la FSMCV destaca la creació de tres 
congressos generals que compten amb experts en branques com l'educació, la gestió 
cultural i l'associacionisme, així com l'organització d'espais d'interacció entre les 
societats musicals. El treball en l'edició de publicacions com ara Música i Poble, revista 
amb una trentena d'anys de trajectòria, i altres estudis i llibres editats amb temes de 
caràcter divulgatiu o tècnic i que han tingut com a objecte d'anàlisi el fet social, 
pedagògic i cultural que són les societats musicals a la Comunitat Valenciana, són uns 
altres dels outputs obtinguts per l'entitat. 
 
La FSMCV, també compta amb les seues pròpies unitats artístiques, la Jove Banda 
Simfònica, la Jove Orquestra Simfònica i la Banda Simfònica de Dones, que es 
plantegen com a formacions musicals d'alt rendiment formades per una selecció de 
músics de totes les societats musicals. D'aquesta forma, els joves músics tenen 
l'oportunitat de treballar sota la direcció de distingits directors i directores, així com 
interpretar repertoris d'alta qualitat i dificultat al costat de companys i companyes 
d'altres localitats valencianes amb els mateixos interessos i inquietuds artístiques.  
 
Finalment destaquem que la Federació, dins dels seus projectes genera espais per a 
la igualtat de gènere, on es destaca la Banda de Dones la finalitat de la qual és 
afermar el paper de la dona en tots els vessants que comporta la música (direcció, 
interpretació, composició, gestió...). 



 

 
La Federació busca mantindre els alts estàndards de qualitat en si mateixa i els seus 
projectes internacionals. És per això que es manté en un procés constant d'evolució i 
projecció mundial que s'evidencia en la seua integració en institucions d'educació 
musical com les reunions anuals d'ISME “International Socierty for Music Education” i 
una participació activa en fòrums internacionals com “The Midwest Clinic” a Chicago, 
on ha assistit com a expositora en cinc ocasions. D'igual manera ha sigut convidada a 
altres països com la Xina, a través de la CASBE “la Xina Association for Symphonic 
Band and Ensembles”. Així mateix, la FSMCV manté com a línia de treball la 
col·laboració internacional mitjançant projectes d'àmbit europeus i internacionals. La 
línia de col·laboració directa com a països com Colòmbia o República Dominicana 
permeten que la FSMCV exercisca un paper actiu en la transformació del model 
sociocultural d'altres països aportant la visió de les societats musicals de la Comunitat 
Valenciana a la resta del món. 
 
Considerant que la Federació de Societats Musicals de la Comunitat Valenciana 
(FSMCV) reuneix les condicions necessàries per a ser premiada per la Fundació 
Princesa d'Astúries en la categoria de les Arts, atesa la important tasca i el paper 
crucial de la FSMCV en el desenvolupament i estructuració d'aquest patrimoni 
intangible materialitzat en el moviment associatiu musical representat per les societats 
musicals de la Comunitat Valenciana. 
 
 
El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels vint-i-un regidors i regidores assistents a la 
sessió, inclosa l'alcaldessa, que de fet i de dret formen la corporació, acorda: 
 
U. Que el Ple d'aquest Ajuntament s'adherisca i done suport a la candidatura de la 
Federació de Societats Musicals de la Comunitat Valenciana (FSMCV) als Premis 
Princesa d'Astúries en la categoria d'Arts. 
 
DOS. Fer trasllat d'aquest acord a la Federació de Societats Musicals de la Comunitat 
Valenciana i a la Fundació Princesa d'Astúries. 
 
 
MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS PSPV-PSOE, PP, 
COMPROMÍS, SI SE PUEDE QUART I CIUDADANOS, PER A SOL·LICITAR LA 
CANCELACIÓ DE L'ACORD ENTRE LA UNIÓ EUROPEA I EL MARROC. 
 
Els portaveus del Grup Municipal PSPV-PSOE, PP, Compromís, Sí se Puede Quart i 
Ciudadanos, presenten la següent moció consensuada, que literalment transcrita diu 
així: 
 
«Malgrat les successives declaracions de la Cort de Justícia de la Unió Europea, la 
Comissió Europea i el Marroc van acordar el 20 de juliol una proposta d'acord de 
pesca que inclou les aigües del Sàhara Occidental, en violació de la llei de justícia Estil 
europeu (sic). En els judicis de la TJUE, desembre de 2016 i febrer i juliol de 2018, 
estableix que el Marroc i el Sàhara Occidental són territoris diferents i separats, en 
virtut de la carta de les Nacions Unides i el principi de l'autodeterminació dels pobles i 
el Tribunal aclareix que la el (sic) substantiu no és determinar si una possible activitat 
econòmica seria favorable o no a la població sahrauí, però exclusivament saber si el 
representant del poble sahrauí, el Front Polisario, ha donat el seu consentiment, en 
aplicació de la Resolució 34/37 l'Assemblea General de les Nacions Unides. 
 
Que el Sàhara Occidental, antiga colònia i província espanyola, actualment és un 
Territori no Autònom, sota ocupació militar estrangera del Marroc. Territori, a més, 



 

dividit per un mur de més de 2.700 quilòmetres 
envoltat per mines antipersones que blinda l'ocupació, divideix les famílies i "protegeix" 
l'espoli dels abundants recursos naturals del territori: pesca, agricultura, fosfats, arena, 
etc. 
 
Ratificar l'acord de comerç i pesca per a la seua aplicació també al Sàhara Occidental, 
és no respectar el dret del poble sahrauí a l'autodeterminació i sobirania permanent 
sobre les seues riqueses i recursos naturals del Sàhara Occidental, d'acord amb el 
dret internacional i en particular, de conformitat a les recents sentències del Tribunal 
de Justícia de la Unió Europea. 
 
El Front POLISARIO, únic i legítim representant del poble sahrauí, així ratificats per 
l'Assemblea General de les Nacions Unides, ha mostrat la seua disposició a negociar 
amb la UE tot el que es refereix als recursos naturals del Sàhara Occidental, 
respectant sempre els drets i interessos legítims del poble sahrauí. 
       

ACORDS 
 

1. Instar la Unió Europea a cancel·lar l'acord agrícola i pesquer amb el Marroc, perquè 
inclou la terra i les aigües del Sàhara Occidental, així com a mostrar la disposició del 
Front POLISARIO a negociar un nou acord. 
 
 
 
2. Respectar les sentències del Tribunal Europeu i el dret internacional que no 
estableix cap mena de sobirania del Marroc sobre el Sàhara Occidental. 
 
3. Demanar a la Unió Europea i al Govern d'Espanya que respecten el dret a 
l'autodeterminació i els drets humans del poble sahrauí. 
 
4. Fer arribar aquest acord al Govern de València, al Govern espanyol i al Consell de 
la Unió Europea. I a la Federació d'Associacions de Solidaritat amb el Poble Sahrauí 
del País Valencià (FASPS PV) al email següent: faspspv@gmail.com» 
 
El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels vint-i-un regidors i regidores assistents a la 
sessió, inclosa l'alcaldessa, que de fet i de dret formen la corporació, acorda aprovar la 
moció. 
 
 
5. PRECS I PREGUNTES 
 
 
INTERVENCIONES. 

 

Sra. Mora (PP) 

 

Yo no voy a … si es dar cuenta del punto y no hay ninguna explicación del punto no diré 

nada, si hay alguna intervención … si que utilizaría mi segundo … 

 

 

Sra. Presidenta. 

 

¿cómo que el segundo? Aquí no hay segundo aquí hay un turno de palabra que si se quiere 

gastar bien , sino pues nada, no hay un segundo… 

 

Vamos a ver, hay dos turnos de palabra, pero si utilizas el primero hay un segundo, pero 

si no hay primero, pues no hay segundo … no se como explicarme… 

 

Sra. Mora 

 



 

Yo estoy diciendo que si … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Ahora imaginate que no hay intervenciones … 

 

Sra. Mora. 

 

Pues no hablo … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Vamos a ver, si queréis hablar mes el momento ahora, no es el momento de un segundo 

turno, tú quieres hablar, pues hablas … 

 

Sra. Mora 

 

Bueno pues voy a hablar. … 

 

Sra. Presidenta 

 

¿Hay alguien que quiera intervenir en este punto …? 

 

Ahora es el momento … y si tu quieres intervenir lo haces y si el Sr. Nofuentes quiere 

intervenir pues lo hará y si no lo hace pues nada … tiene su derecho … y si quieres 

volver a intervenir lo haces pero no puede haber segundo turno si no hay primero… me 

explico no? 

 

Sra. Mora. 

 

Yo como era una… solamente el dar cuenta de la liquidación… pero como sí que sé o me 

imagino i si no me lo imagino pues lo digo yo, el que se va a decir que ya el Sr. 

Secretario ha hecho alusión a ese remanente de Tesorería que existe en estos momentos en 

el Ayuntamiento de alrededor de ocho millones de euros … pero a mí si que me gustaría un 

poco el hacer ver que, efectivamente, si que hay ese remanente con el documento que nos 

han entregado a este grupo pero si una vez tu estudias y puedes profundizar un poco más 

en lo que consiste las cifras pues entonces ya no es … ya es más preocupante porque hay 

cantidades que siempre es lo que ocurre lo mismo, a final de año hay pendientes de cobro 

cantidades importantes como en esta ocaxiones que hay diez millones pendientes de cobro. 

 

Y también algo que nos puede preocupar es que este año en el cierre del ejercicio había 

un millón quinientos mil euros más que el año anterior, respecto a lo pendiente de pago, 

o sea significa más que nada para quien nos acompaña que si el Ayuntamiento este año 

todavía debe de pagar cuatro millones y medio de euros, que es lo que está pendiente de 

pago, que ha sido un millòn y pico más que el año pasado. 

 

Si a todo estos, tampoco nos podemos olvidar de unas cantidades … que los documentos que 

nos entregan también son dudosos de cobro, como son cinco millones seiscientos mil, 

claro son cantidades que a veces no se recuerdan o no se dice, pero es lo que hay 

 

Y si por otra parte contamos también, y no nos olvidamos que sí que hay ochocientos mil 

euros que este Ayutnamiento no va a cobrar porque son de ejercicios anteriores cerrados 

y ya son expedientes que se han dado de baja, pues entonces tampoco es todo tan bonito 

como a lo mejor lo intenta plantear el equipo de gobierno a la ciudadanía que nos 

acompaña. 

 

Por eso hubiese sido el dar cuenta, pues a lo mejor no hubiese dicho nada, pero como me 

imagino que uds van a decir el tema del remanente que tienen, lo bien que lo han hecho, 

lo bien que lo han gestionado durante estos cuatro años, pues también me veo en la 

obligación como oposición de decirles que no todo es tan bonito como lo pintan, hay 

cosas que tambien hay que decir, como que muchos cobros que ni se han cobrado ni se 

cobrarán, por lo tanto tampoco es tan eficiente ni tan eficaz la gestión llevada a cabo, 

aunque  hay un remanente de Tesorería, que también nosotros en todo momento siempre que 

ha habido un remanente cuando han llegado las ordenanzas, el recibo del IBI, este grupo 

siempre le ha dicho al equipo de gobierno ya que alardean tanto de que tenemos 

remanente, hagamos que nuestros vecinos paguen menos dinero en los recibos y siempre lo 

han negado, por lo tanto, digamos todas las verdades. 

 

Yo de momento voy a decir esto, me ciño al documento que se nos entrega para que 

nosotros lo analicemos y como grupo de oposición que somos tenemos que fiscalizar al 

equipo de gobierno. 

 

Por lo tanto aparte de que haya ese remanente, no es todo tan bueno ni tan bonito y son 

tan maravillosos como intentan vendr a la ciudadanía. De momento nada más. 

 

Sra. Presienta. 

 



 

Recuerdo que es dar cuenta … vamos a hacer un 

extra porque parece que todos tenemos ganas de hablar … pero vamos que es dar cuenta. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Yo en realidad solamente quería felicy itar, como casi todos los años al equipo de 

funcionarios de esta casa, que son los que ejecutan y velan por el cumplimiento legal de 

lo que nosotros sí que hacemos, que es la elaboración del presupuesto y ellos los que lo 

fiscalizan y los que dan fan, como decía. 

 

Pero bueno dado que ud ha hecho un análisis desde un punto de vista político pues me va 

a permitir que yo también haga un análisis y si ve el documento que al fin y al cabo no 

deja de ser un resumen anual de ese resumen todo aquello que haya llegado en enero, que 

tuviera retención y que no se hiciese el pago como consecuencia de haber hecho el 

servicio o prestado la obra entra en remanente y a pendiente de pago, eso que ud 

determina porque el 31 de diciembre no se ha terminado todo, continua la vida económica 

de cualquier municipio, pero sí que es verdad que si lee todo le dirá el remanente 

positivo disponible para gastos generales. 

 

¿Qué significa esto? El dinero que este municipio va a tener  a disposición durante el 

ejercicio 2019 para poder gastarselo en gastos generales. 

 

Porque si nosotros estamos dentro de la Ley estabilidad presupuestaria y cumplimos una 

regla que puso el PP y es el techo de gasto y es el periodo medio de pago en lo que 

establece la Ley, lo cual lo cumplimos desde hace mucho tiempo, nos permite que eso lo 

gastemos directamente en los vecinos. 

 

Pero mire, no solo este año, a pesar de que auguran normalmente de que eso no se va a 

cumplir, que es un presupuesto poco riguroso y que repetitivamente , porque reconocerán 

conmigo que no solo es este año el que este Ayuntamiento termina con un remanente 

positivo. Es decir que las cuentas son positvas, no todo disponible, como bien dice Sra. 

Mora. 

 

Pero también es verdad que el año pasado así lo fue, y el anterior, y el otro y el otro. 

Esta legislatura concluimos por tanto que hemos hecho una legislatura teniendo 

remanentes positivos todos y cada uno de los ejercicios presupuestarios. 

 

Que bien saben nos ha permitido ampliar la ejecución del presupuesto en inversiones o 

servicios a nuestra ciudadanía. 

 

Pero no solo esta legislatura, recuerdo que en los últimos veinte años sigue teniendo 

una estabilidad presupeustaria que ha propiciado el remanente positivo, lo que significa 

que estamos en niveles de excelencia económica por parte de nuestro municipio. 

 

No solo ahora, sino cuando entramos en crisis que se adoptaron una serie de medidas de 

restricción económica que nos ajustamos, recuerden que fuimos capaces de ajustar el 

presupuesto sin tocar lo servicios que se prestaban. 

 

Ahora en este momento estamos incrementando el presupuesto y efectivamente sigue 

creciendo siempre basado en lo mismo, el rigor, el control y el crecimiento sostenible 

también desde el punto de vista económico. 

 

Por lo tanto es para felicitarse, efectivamente. 

 

 
6. COMUNICACIONS 
 
Queda assabentat el Ple de l'Ajuntament de: 
 
–– Sentència núm. 49/2019, de data 4 de març de 2019, del Jutjat Contenciós 
Administratiu núm. 1 de València, recaiguda en el Procediment Abreujat núm. 
565/2018, que desestima el recurs contenciós administratiu interposat pel Sr. Vicente 
Royo Navarro, contra Decret 2278/2018 de l'Ajuntament de Quart de Poblet, 
d'inadmissió del recurs interposat contra la liquidació de plusvàlua, exp. 
PLUS001/2014/383/1/1. 
 
–– Sentència núm. 71/2019, de data 5 de març de 2019, del Jutjat Contenciós 
Administratiu núm. 3 de València, recaiguda en el Procediment Abreujat 598/18, que 
desestima el motiu d'inadmissibilitat per caducitat del recurs i estima el recurs 
contenciós administratiu interposat per Bankia. 



 

 
–– Sentència de data 20 de març de 2019, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1 
de València, recaiguda en el Procediment Abreujat 614/2018, que desestima el recurs 
contenciós administratiu interposat per M. José, Francisco i Marta Calderón García 
contra la desestimació del recurs de reposició interposat contra la liquidació tributària 
corresponent a IVTNU. 
 
I vist que no hi ha més assumptes a tractar, a les vint-i-una hores i quinze minuts del 
dia vint-i-sis de març de dos mil dènou, la senyora alcaldessa alça la sessió i dels 
acords adoptats s'estén aquesta acta de què jo, el secretari, certifique. 
  


